
Agent Pellegriniego: Projekt Romy jest interesujący
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Agente di Lorenzo Pellegriniego i Gregoire Defrela, Giampiero Pocetta,

udzielił wczoraj wywiadu przed Trigorią. Wśród pytających znalazł się

dziennikarz portalu vocegiallorossa.it.

Pellegrini?

- Chciałby wrócić do Romy, jest rzymianinem i Romanistą.

Co stanowi przeszkodę w powrocie do Romy?

- Nie ma żadnej przeszkody, rozmawiamy, to nie są negocjacje, które można

rozwiązać w dwie minuty. Gracz jest dobry, klub jest mocny i obydwie strony

zasługują na szacunek oraz niezbędny czas, aby poprowadzić do końca tego typu

negocjacje.

Di Francesco może mieć wpływ?

- Znam go dobrze, jest trenerem, który go zwaloryzował. Zobaczymy czy to Di

Francesco będzie trenerem, nie wiem.

Do kiedy ważna jest klauzula?

- Jest jeszcze czas.

Cena jest zablokowana?

- Nie, jest klauzula między Sassuolo i Romą. Dżentelmeńskie porozumienie, cena

ustalona między dwoma klubami.

Powrót Pellegriniego może ułatwić przybycie Defrela?

- Nie wiem tego, zobaczymy. Zapytajcie dyrektora. Rozmawialiśmy o kilku rzeczach,

wyjaśnił mi po trosze projekt Romy. Jest interesujący, zobaczymy.
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